



Subject: Parent Orientation 2025-2026.

Dear Parents,

We are pleased to invite you to our **Parent Orientation** scheduled for **Friday, 26th September 2025**, from **09:00 AM to 11:30 AM** at the **School Auditorium**.

This session is designed to give you a comprehensive overview of the academic year ahead and provide insights into the exciting developments at Crown Private School.

📅 Agenda Highlights:

1. Principal Talk Agenda:

- Welcome & Address by the Principal.
- Felicitation of Grade 10, 11 & 12 Toppers.
- Investiture Ceremony.
- Launch of IRC YouTube Channel.

2. Meet the Teacher.

Note:

1. Pre-KG and KG parents will have their sessions with their teachers directly:

- 09.30 to 10.30 for non- sibling parents.
- 10.30 to 11.30 for those having siblings and want to attend the session in the auditorium.

2. Parking Instructions:

- Please enter through **Gate 3** for parking.
- Once the backside parking area is full, kindly proceed to the **front parking area**.

We look forward to welcoming you and sharing our plans for a successful and enriching school year.

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

الموضوع: اللقاء التوجيهي لأولياء الأمور 2025-2026.

أولياء الأمور الأعزاء:

يسرنا دعوتكم لحضور اللقاء التوجيهي في يوم الجمعة الموافق 26 سبتمبر 2025، من الساعة 09:00 وحتى 11:30 صباحاً في مسرح المدرسة، يهدف هذا اللقاء إلى إعطائكم نبذة عامة وشاملة عن العام الدراسي الحالي، وإطلاعكم على أهم التطورات في مدرسة كراون الخاصة.

📅 أبرز النقاط التي سيتم مناقشتها:

1. كلمة مدير المدرسة:

- كلمة ترحيبية من مدير المدرسة.
- تكريم أوائل الصفوف العاشر والحادي عشر والثاني عشر.
- حفل تنصيب مجلس الطلبة.
- إطلاق قناة "IRC" للاستدامة على "يوتيوب".

2. لقاء المعلمين.

ملاحظة:

1. سيجتمع أولياء أمور طلبة ما قبل الروضة ورياض الأطفال مع معلمين الصفوف مباشرة:

- من الساعة 09:30 إلى 10:30 صباحاً أولياء أمور الطلبة الذين ليس لهم أشقاء في المدرسة.
- من الساعة 10:30 إلى 11:30 صباحاً لأولياء أمور الطلبة الذين لهم أشقاء ويرغبون في حضور اللقاء في مسرح المدرسة.

2. تعليمات مواقف السيارات:

- يرجى الدخول من البوابة رقم 3 لمواقف السيارات.
- عند امتلاء مواقف السيارات الخلفية، يُرجى التوجه إلى موقف السيارات الأمامية.

نتطلع إلى الترحيب بكم ومشاركتكم خططنا لعام دراسي ناجح ومثمر.